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Protokół Nr XXXVI/2009 
sesji Rady Gminy Czerwonak, 

która odbyła się w dniu 19 marca 2009 r. 
 

Sesję rozpoczęto o godzinie 9.00, a zakończono o godzinie 14.15. 
Z ustawowego składu Rady Gminy Czerwonak liczącego 21 radnych w obradach 
wzięło udział 21 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 oraz Wójt, Zastępcy 
Wójta, Sekretarz, Radca Prawny, Skarbnik, Sołtysi, Przewodniczący Zarządów Osiedli i 
przedstawiciele prasy lokalnej.  
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XXXV sesji. 
4. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji dla parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. 

Józefa w Kicinie na realizację zadania w zakresie prac konserwatorskich i 
remontowych. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody na terenie Gminy 
Czerwonak. 

6. Uchwała w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu gminy Czerwonak. 

7. Uchwała w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowościach Czerwonak i Kicin. 
8. Uchwała w sprawie nadania Gimnazjum w Bolechowie imienia Kazimierza 

Górskiego. 
9. Uchwała w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania na terenie 

gminy Czerwonak. 
10. Uchwała zmieniająca uchwałę nr 237/XXXIII/2008 Rady Gminy Czerwonak z dnia 

18 grudnia 2008 r. w sprawie budŜetu Gminy Czerwonak na 2009 rok. 
11. Uchwała zmieniająca uchwałę nr 235/XXXIII/2008 Rady Gminy Czerwonak z dnia 

18 grudnia 2008 r. w sprawie zatwierdzenia przychodów i wydatków Gminnego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2009 rok. 

12. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego 
gminy między sesjami Rady Gminy Czerwonak.  

13. Wolne głosy i wnioski. 
14. Zamknięcie sesji.  
 

Ad.1. Otwarcie sesji. 
 Otwarcia obrad, powitania zgromadzonych i stwierdzenia prawomocności 
obrad dokonał Przewodniczący Rady Gminy Czerwonak Zbigniew Zieliński. 
 
Ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady złoŜył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wekslowego, zaproponował, aby 
zamieścić ją w punkcie 10. oraz poinformował o przedłoŜonej autopoprawce do 
uchwały w sprawie budŜetu gminy.  
 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie złoŜony wniosek. W 
głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. Wniosek został przyjęty 
przez radę jednomyślnie19 głosami. 
 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad. W 
głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. Porządek obrad został 
przyjęty jednomyślnie 19 głosami. 
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Porządek obrad po zmianie:   
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XXXV sesji. 
4. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji dla parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. 

Józefa w Kicinie na realizację zadania w zakresie prac konserwatorskich i 
remontowych. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody na terenie 
Gminy Czerwonak. 

6. Uchwała w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu gminy Czerwonak. 

7. Uchwała w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowościach Czerwonak i 
Kicin. 

8. Uchwała w sprawie nadania Gimnazjum w Bolechowie imienia Kazimierza 
Górskiego. 

9. Uchwała w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania na terenie 
gminy Czerwonak. 

10. Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wekslowego.  
11. Uchwała zmieniająca uchwałę nr 237/XXXIII/2008 Rady Gminy Czerwonak z 

dnia 18 grudnia 2008 r. w sprawie budŜetu Gminy Czerwonak na 2009 rok. 
12. Uchwała zmieniająca uchwałę nr 235/XXXIII/2008 Rady Gminy Czerwonak z 

dnia 18 grudnia 2008 r. w sprawie zatwierdzenia przychodów i wydatków 
Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2009 rok. 

13. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu 
wykonawczego gminy między sesjami Rady Gminy Czerwonak.  

14. Wolne głosy i wnioski. 
15. Zamknięcie sesji.  

 
Ad.3. Przyjęcie protokołu XXXV sesji. 
 Rada przyjęła protokół z XXXV sesji Rady Gminy Czerwonak, 18 głosami przy 1 
wstrzymującym się. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. 

 
Ad.4. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji dla parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. 
Józefa w Kicinie na realizację zadania w zakresie prac konserwatorskich i 
remontowych. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk uzasadniając projekt uchwały powiedział, 
Ŝe Parafia pw. Św. Józefa w Kicinie w dniu 25.02.2009 roku wystąpiła z wnioskiem o 
dotację na prace konserwatorskie i restauratorskie przy polichromii ścian nawy 
kościoła w kwocie 200.000,00 zł.  

Łączny koszt prac dla parafii to kwota 260.033,54 zł, udział środków własnych ze 
strony parafii wyniesie ok. 5.000,00 zł. Ponadto parafia złoŜyła wnioski o 
dofinansowanie do Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego oraz do 
Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. 

Radny Andrzej Moczulski zwrócił uwagę na mały wkład mieszkańców (5.000,00 
zł). Przypomniał, Ŝe kościół w Bolechowie budowany jest bez pomocy gminy, 
zaciągnięto kredyt, który trzeba spłacać. Radny rozumie, Ŝe kościół w Kicinie jest 
zabytkowy i trzeba go wspierać finansowo, ale uwaŜa, Ŝe udział środków własnych  
parafii jest za mały. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Finansów Anna Flaczyńska poinformowała, Ŝe  
komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Radny Leszek Lesiczka przedstawił wszystkim historię kościoła. 
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Wójt Mariusz Poznański przypomniał, Ŝe remont kościoła w Kicinie jest wspierany 
przez gminę od 1990 roku. Wysokość dofinansowania z budŜetu gminy dwóch parafii 
w Owińskach i Kicinie jest porównywalna. Po przyjęciu niniejszej uchwały wysokość 
dotychczasowej dotacji dla parafii w Kicinie to kwota 350 tys. zł,  natomiast dla 
parafii w Owińskach 300 tys. zł. W Kicinie trwają rozmowy na temat wykupu ziemi pod 
budowę kościoła, podczas budowy mieszkańcy będą borykali się z problemem 
finansowania inwestycji tak jak mieszkańcy Bolechowa, o czym mówił radny Andrzej 
Moczulski. Podkreślił, Ŝe kościół jest zabytkowy, stanowi perełkę gminy, którą gmina 
wspiera finansowo. 
 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt. W głosowaniu 
wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta 18 
głosami, przy 2 wstrzymujących się i stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad.5. Uchwała w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody na terenie 
Gminy Czerwonak.    

Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk wyjaśnił, Ŝe w związku ze skargą Prokuratora 
Rejonowego Poznań – Nowe Miasto w Poznaniu na uchwałę Rady Gminy 
Czerwonak nr 31/IV/2002 z dnia 19 grudnia 2002 r. w przedmiocie uchwalenia 
regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy 
Czerwonak, Wojewódzki Sąd Administracyjny w Poznaniu stwierdził niewaŜność 
uchwały i orzekł, Ŝe nie podlega ona wykonaniu w całości. W związku z powyŜszym 
konieczne było przygotowanie uchwały zmieniającej zakwestionowane przepisy. 
Zastępca Wójta zaproponował następujące zmiany: w § 2 ust. 2 skreślić przy wyrazie 
„załączniku” cyfrę nr 1, poprawić w tekście uchwały nazwę „Przedsiębiorstwo 
Wodociągowe” na „wodociągowe” (z małej litery).  

Radny Jerzy Wolniewicz zwrócił uwagę na zbyt szczegółowe zapisy w uchwale, 
jego zdaniem powinny one znaleźć się w umowie, dotyczy to np.   rozdziału II. Jeśli 
przyłącze naleŜy do właściciela nieruchomości, a sieć wraz z zaworem głównym i 
wodomierzem do przedsiębiorstwa, to zastanawia się nad sensem zapisu w § 2, który 
mówi o naprawach urządzeń wodociągowych. Radny zapytał kto zaproponował 
minimalne i maksymalne ciśnienie wody – Przedsiębiorstwo wodociągowe czy Urząd 
Gminy.   

Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk wyjaśnił, Ŝe Urząd Gminy wywiązując się z 
zaleceń Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego musiał określić parametry ciśnienia 
wody.  

Radny Czesław Orlik zauwaŜył, Ŝe proponowane minimalne ciśnienie jest 
dziesięciokrotnie niŜsze niŜ górny pułap. 

Radny Marek Pietrzyński zapytał co będzie w sytuacji kiedy dostawca wody 
będzie dostarczał wodę tylko w najniŜszym ciśnieniu, czy nie lepiej określić średnie 
ciśnienie wody z zastrzeŜeniem nie mniej niŜ 0,5 bara. 

Wójt Mariusz Poznański powiedział, Ŝe kaŜdy przedsiębiorca produkujący wodę 
jest zainteresowany jej maksymalną sprzedaŜą. Nie ma on Ŝadnego interesu w tym, 
aby dostarczać odbiorcom wodę w najniŜszych parametrach, gdyŜ nie jest w stanie 
jej przepompować. Odpowiadając na pytanie radnego Jerzego Wolniewicza 
powiedział, Ŝe przyłącze wodociągowe, czyli cała sieć łącznie z przyłączem do 
wodomierza zgodnie z ustawą jest własnością firmy, która dostarcza wodę.  

Przewodniczący Komisji Handlu, Usług i Prywatyzacji Waldemar Filipowicz 
wnioskował, aby w § 2 g po słowach „(...)ponoszenie kosztów związanych z jego 
konserwacją” dopisać słowo „i legalizacją” poniewaŜ w skład konserwacji nie 
wchodzi legalizacja, a jest ona bardzo waŜna, gdyŜ za wodomierz jest 
odpowiedzialny dostarczyciel wody. Ponadto radny ponawia wniosek złoŜony na 
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komisji, aby doprecyzować § 5 pkt 3, który mówi o uzyskaniu rekompensaty w 
przypadku dostawy wody o obniŜonej jakości. 

Radny i sołtys Promnic Andrzej Moczulski powiedział, Ŝe w Promnicach niskie 
ciśnienie w granicach 0,5 bara  występuje bardzo często.  

Wójt Mariusz Poznański powiedział, Ŝe woda dostarczana przez przedsiębiorstwo 
musi spełniać załoŜone techniczne parametry, nie moŜe od nich odbiegać. 
Podkreślił, Ŝe zdarzają się indywidualne sytuacje, gdzie dostawy wody są 
ograniczone o czym mówi § 30 uchwały. Wcześniej Wójt nie miał sygnałów o 
ograniczeniach dostawy wody w Promnicach. Obowiązek legalizacji, o którym mówił 
radny W. Filipowicz  wynika z zapisów ustawy i nie powinno się go powtarzać w 
uchwale. Podkreślił, Ŝe nie moŜna bardziej doprecyzować § 5 mówiącego o 
uzyskaniu rekompensaty w przypadku dostawy wody o obniŜonej jakości, gdyŜ 
szczegółowe postanowienia zawiera umowa między Przedsiębiorstwem 
wodociągowym a odbiorcą.   

Radny Waldemar Filipowicz powiedział, Ŝe zapisów ustawowych nie powinno 
się stosować, ale moŜna na nie się powoływać i odnosić się do nich. Wycofał swój 
wcześniejszy wniosek dotyczący doprecyzowania w § 5 pkt 3.   

Radna Anna Flaczyńska zapytała czy na dzień dzisiejszy obowiązuje zapis ujęty 
w § 2 ust. 2 h mówiący o regularnej kontroli wewnętrznej jakości wody i informowanie 
o niej poprzez publikację komunikatu w prasie lokalnej lub w sposób zwyczajowo 
przyjęty jeden raz na kwartał. 

Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk odpowiedział, Ŝe jest to nowy zapis 
wprowadzony w niniejszej uchwale.         

 Przewodniczący Rady odczytał zaproponowane zmiany do projektu uchwały: 
w §2  po słowach „(...)ponoszenie kosztów związanych z jego konserwacją” dopisać 
słowo „i legalizacją”, w § 2 ust. 2 skreślić przy wyrazie „załączniku” cyfrę nr 1 oraz 
poprawić w tekście uchwały nazwę „Przedsiębiorstwo Wodociągowe” na 
„wodociągowe” (z małej litery). Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w 
projekt wraz ze zgłoszonymi zmianami. W  głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 
obecnych na sali. Uchwała została przyjęta 16 głosami przy, 4 wstrzymujących się i 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad.6. Uchwała w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu gminy Czerwonak. 

Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk poinformował, Ŝe projekt uchwały został 
przygotowany i skonsultowany z komisją mieszkaniową. Przyczyną podjęcia prac nad 
uchwałą była potrzeba jej uaktualnienia w stosunku do zmian jakie zaszły w 
obowiązujących przepisach.  

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia Daniela Jankowska – 
Bachor poinformowała, Ŝe komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
Przedstawiła zaproponowane przez komisję uwagi:  

- § 10 ust. 2 jest mało czytelny – komisja miała wątpliwości  jaki to lokal, 
- § 10 ust. 4 – komisja proponuje dopisać na końcu nazwę ustawy, 
- § 16 zawiera dwa ustępy z nr 9 - komisja proponuje, aby pierwszy ustęp nr 9     
   umieścić za ust. 3, natomiast ust. 7 dotyczący uwag i zastrzeŜeń  
   przesunąć jako ostatni, 
- wykreślić z rozdziału VII  część tytułu od słowa „(…)lub w lokalu…” , 
-   § 21 wykreślić.   
Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk wyjaśnił, Ŝe odpowiedź na pierwszą 

uwagę komisji znajduje się w § 3, natomiast wykreślenie części nazwy rozdziału VII jest  
niemoŜliwe, gdyŜ wynika ona z ustawy.    
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Przewodniczący Komisji Handlu, Usług i Prywatyzacji Waldemar Filipowicz 
potwierdził, Ŝe tytuł rozdziału jest zapisem ustawowym dlatego nie moŜna go 
zmienić. Rozpatrując projekt uchwały naleŜy odpowiedzieć na pytanie czy gmina 
dysponuje odpowiednią liczbą lokali, aby zabezpieczyć potrzeby społeczności –  
stwierdzono, Ŝe nie zabezpiecza. NajniŜszy próg, aby ubiegać się o lokal w CzTBS 
wynosi 1.300,00 zł w gospodarstwie domowym jednoosobowym, natomiast w 
gminnym zasobie począwszy od podjęcia uchwały będzie wynosił 1.350,00 zł, 
zdaniem radnego jest on za wysoki. Radny uwaŜa, Ŝe naleŜy nadać większą rangę 
Komisji Mieszkaniowej poprzez poświęcenie jej osobnego paragrafu. Wnioskował, 
aby w § 22 wykreślić drugą część zdania od słowa „lub” do słowa „kwoty”. Nie 
zgadza się z Komisją Polityki Społecznej i Zdrowia w sprawie wykreślenia § 21. Radny 
złoŜył wniosek o przełoŜenie projektu na następne posiedzenie rady.   

Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk wyjaśnił, Ŝe rola Komisji Mieszkaniowej 
zgodnie z ustawą została przedstawiona w projekcie uchwały w kilku punktach.  
Rangę komisji podnosi w projekcie uchwały dodanie nowego ustępu, który mówi, Ŝe 
w wyjątkowych przypadkach, uwzględniając szczególną sytuację wnioskodawcy 
Wójt moŜe zmienić kolejność zawierania umów, ale po uprzednim, poinformowaniu 
społecznej Komisji Mieszkaniowej.   

Radny Jerzy Stępień członek Społecznej Komisji Mieszkaniowej powiedział, Ŝe 
komisja przeprowadziła wizytację około stu mieszkań, w wyniku przeprowadzanych 
kontroli komisja stwierdziła, Ŝe zaledwie 7 rodzin kwalifikuje się do przyznania lokalu 
socjalnego bądź komunalnego. Zdaniem radnego większa grupa radnych powinna 
wchodzić w skład w/w komisji. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Renata Walerych zwróciła uwagę na 
problem podwynajmu lokali co wykazały kontrole komisji. 

Radny Marcin Wojtkowiak powiedział, Ŝe istnieje problem oceny 
wiarygodności wniosków stąd potrzebny jest jeszcze jeden etat w referacie 
gospodarki mieszkaniowej. Stwierdził, Ŝe z kontroli przeprowadzanych przez Komisję 
Rewizyjną wyłania się wniosek, aby rozwaŜnie wybierać członków Komisji 
Mieszkaniowej, powinna to być grupa zróŜnicowana.  

Zdaniem Wójta Mariusza Poznańskiego radni obecnej kadencji chętnie 
pracują w komisji. Zawsze jest problem ze znalezieniem chętnych do pracy w komisji, 
gdyŜ jest to trudna praca dotychczas najczęściej trafiali tam pracownicy GOPS, gdyŜ 
najlepiej znają środowisko. Powołanie komisji leŜy w kompetencji Wójta, ale radni 
mogą zgłaszać kandydatów. Wójt podkreślił, Ŝe  wykreślając § 21 radni pozbawiają 
go moŜliwości przydziału mieszkania w szczególnie uzasadnionych przypadkach np. 
kiedy spali się prywatna posesja. Zawnioskował o zmianę treści ust. 1 w § 17 poprzez 
wykreślenie słowa „jego” i dopisanie „najemcy”. 

Komisja Polityki Społecznej i Zdrowia wycofała się z wykreślenia § 21.   
Radny Waldemar Filipowicz podtrzymał swój wniosek o przeniesienie projektu 

na następne posiedzenie rady. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w  wniosek. Wniosek został 

odrzucony 8 głosami, przy 7 za i 5 wstrzymujących się. 
 W związku z odrzuceniem wniosku dyskutowano dalej nad projektem 

uchwały, zastanawiano się nad wprowadzeniem zgłoszonych wcześniej uwag.  
Wójt Mariusz Poznański zaproponował ogłoszenie przerwy w celu 

przeanalizowania zgłoszonych poprawek. 
Radni poparli propozycję Wójta i przewodniczący ogłosił półgodzinną 

przerwę.             
 Radny Waldemar Filipowicz zgłosił wniosek formalny o odesłanie projektu 
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uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu gminy Czerwonak do odpowiedniego wydziału. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie w/w wniosek. W 
głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. Wniosek został przyjęty 
12 głosami, przy 3 przeciw i 4 wstrzymujących się. W związku z tym projekt uchwały w 
sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
gminy Czerwonak nie został poddany pod głosowanie. 

 
Ad.7. Uchwała w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowościach Czerwonak i 
Kicin. 

Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak wyjaśnił, Ŝe istnieje potrzeba 
podjęcia uchwały o nadaniu nazw kolejnym ulicom na terenie Czerwonaka i Kicina. 
Z wnioskiem o nadanie nazw ulicom stanowiącym drogi wewnętrzne zwrócili się 
współwłaściciele nieruchomości. Propozycja nazewnictwa została zaakceptowana 
przez sołtysów oraz przez wszystkich współwłaścicieli terenów, na których są 
zlokalizowane ulice.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta jednomyślnie 20 głosami i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 
Ad.8. Uchwała w sprawie nadania Gimnazjum w Bolechowie imienia Kazimierza 
Górskiego. 
 Dyrektor Gimnazjum w Bolechowie Tomasz Krajewski wyjaśniając wybór 
patrona powiedział, Ŝe Kazimierz Górski rozpowszechniał ideę sportu, wolę walki, 
ambicję czyli wartości, których potrzebuje współczesna młodzieŜ zwłaszcza w 
czasach kryzysu. Zwrócił uwagę na podjęte na terenie gminy działania sportowe i 
wychowawcze, takie jak: turnieje i konkursy tematyczne, działalność Klubu Błękitni 
Owińska, Mikołajki z Bartoszem Bosackim - zawodnikiem KKS Lech Poznań. 
Poinformował, Ŝe kandydatura Kazimierza Górskiego została zaakceptowana przez 
zdecydowaną większość rodziców, uczniów, mieszkańców i nauczycieli, mając za 
konkurentów Krystynę Feldman i Tadeusza Szułdrzyńskiego. Pan Tomasz Krajewski 
zaprosił zebranych na uroczystość nadania Gimnazjum w Bolechowie imienia 
Kazimierza Górskiego, która odbędzie się 23 maja 2009 r. Dodał, Ŝe sołectwa 
Promnice, Bolechowo i Bolechówko zobowiązały się do ufundowania sztandaru 
szkoły. 

Wiceprzewodnicząca Rady Ewa Banaszak powiedziała, Ŝe Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu i Rekreacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały mając na 
uwadze zdanie uczniów, rodziców i społeczności lokalnej. W imieniu komisji 
zasugerowała, aby w przyszłości nadając szkole imię wziąć pod uwagę kandydatów 
wywodzących się z terenu gminy. Jednocześnie dodała, Ŝe docenia pracę 
Gimnazjum w Bolechowie, które spełniło wszystkie wymagania formalne. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt w/w uchwały i poddał go pod 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała 
została przyjęta jednomyślnie 20 głosami i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad.9. Uchwała w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania na terenie 
gminy Czerwonak. 

 Sekretarz Terasa Kowalska poinformowała, Ŝe 7 czerwca 2009 r. odbędą się 
wybory do Parlamentu Europejskiego. Wyjaśniła, Ŝe w szpitalach, zakładach pomocy 
społecznej oraz w zakładach karnych i aresztach śledczych tworzy się obwody 
głosowania, jeŜeli przebywać w nich będzie co najmniej 50 wyborców. Powiedziała, 
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Ŝe w związku z tym, Ŝe w Zakładzie Karnym w Koziegłowach przebywa wspomniana 
liczba wyborców zaistniała konieczność utworzenia odrębnego obwodu. Sekretarz 
przypomniała, Ŝe obecnie na terenie gminy jest wyodrębnionych 13 stałych 
obwodów głosowania. Dodała, Ŝe być moŜe podczas przyszłych wyborów ich liczba 
ulegnie zmianie, gdyŜ w jednym z obwodów w Koziegłowach liczba mieszkańców 
zbliŜa się do wartości maksymalnej. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta jednomyślnie 20 głosami i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad.10 Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wekslowego. 

Skarbnik Radosława Wiśniewska wyjaśniła, Ŝe Narodowy Fundusz Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej poinformował o pozytywnym rozpatrzeniu wniosku 
dotyczącego umorzenia części kwoty poŜyczki zaciągniętej w 2002 r., umorzeniu 
podlega kwota 120.000,00 zł. Zwróciła uwagę, Ŝe warunkiem zawarcia umowy 
umorzeniowej jest podjęcie przez Radę Gminy uchwały upowaŜniającej Wójta 
Gminy do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego jako zabezpieczenia. Dodała, Ŝe 
w uchwale budŜetowej znajduje się zapis o upowaŜnieniu Wójta do zaciągnięcia 
zobowiązania, jednak z informacji jakie uzyskała w NFOŚiGW wynika, Ŝe konieczne 
jest podjęcie odrębnej uchwały.  

Radna Anna Flaczyńska powiedziała, Ŝe Komisja BudŜetu i Finansów rozumie 
celowość zaciągnięcia zobowiązania wekslowego i w związku z tym pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 17 radnych z 17 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta jednomyślnie 17 głosami i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad.11 Uchwała zmieniająca uchwałę nr 237/XXXIII/2008 Rady Gminy Czerwonak z 
dnia 18 grudnia 2008 r. w sprawie budŜetu Gminy Czerwonak na 2009 rok. 

Skarbnik Radosława Wiśniewska odczytała treść autopoprawki i objaśnienia 
do podejmowanej uchwały. Wyjaśniła, Ŝe autopoprawka związana jest głównie z 
zaciągnięciem zobowiązania wekslowego. Poinformowała, Ŝe w związku z 
wcześniejszymi wyjaśnieniami z projektu uchwały zostanie skreślony § 3 dotyczący 
udzielenia Wójtowi upowaŜnienia do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego. 
Dodała, Ŝe z uwagi na umorzenie kwoty 120.000,00 zł poŜyczki z NFOŚiGW zwiększą 
się wydatki z tytułu tych środków na termomodernizację i remont szkoły 
podstawowej  w Kicinie i Wieloletni Program Inwestycyjny w tym zakresie, zmieni się 
limit zobowiązań oraz deficyt budŜetu. 

Radna Anna Flaczyńska powiedziała, Ŝe wprowadzone zmiany nie naruszają 
budŜetu gminy, wobec tego Komisja BudŜetu i Finansów pozytywnie opiniuje projekt 
w/w uchwały. 

Radny Jerzy Wolniewicz poprosił o omówienie wydatków realizowanych w 
ramach funduszu w kwocie 212.227,66 zł, zwłaszcza o podanie zakresu planowanych 
zadań.  

Skarbnik Radosława Wiśniewska wyjaśniła, Ŝe w związku z wycinką drzew 
komornik przekazał informację o zasądzeniu kary w wysokości 54.000,00 zł wraz z 
kosztami postępowania sądowego. Dodała, Ŝe koszty komornicze powinny zostać 
ujęte w odrębnym paragrafie, a takiego GFOŚiGW nie uwzględnia. Powiedziała, Ŝe 
kwota 5.000,00 zł została zarezerwowana na cały rok 2009, istnieje konieczność jej 
oddzielnego rozksięgowania. 
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Radny Jerzy Wolniewicz uwaŜa, Ŝe naleŜy rozpisać szczegółowo prace i 
podać kwoty. 

Wójt Mariusz Poznański powiedział, Ŝe została przygotowana wstępna 
wycena, o zaplanowaniu konkretnych prac komisja zostanie poinformowana w 
późniejszym terminie. Dodał, Ŝe zapotrzebowanie zgłosił DK Sokół, został 
opracowany plan modernizacji Placu Przemysława w Owińskach, plan uzupełnienia 
zieleni, zadania te zostały wstępnie wycenione na wartość ok. 150.000,00 zł wg ilości 
drzew, krzewów itd.  

Radny Jerzy Wolniewicz zapytał czy wystarczy środków na realizację 
wszystkich zadań. 

Wójt Mariusz Poznański powiedział, Ŝe wszystkie zadania zostaną zrealizowane, 
ale dokładnego rozdziału kosztów jeszcze nie ma. 

Radny Andrzej Rajewicz zapytał jaki zakres mają obejmować prace wokół DK 
Sokół. 

Wójt Mariusz Poznański odpowiedział, Ŝe nie jest w stanie określić zakresu prac, 
gdyŜ na dzień dzisiejszy szczegółowy plan nie został wykonany. Wyjaśnił, Ŝe wydziały 
rezerwują pewne środki na wykonanie zadań w pierwszym kwartale roku, ale 
dokładny plan sporządzany jest w późniejszym terminie. 

Dodał, Ŝe gmina powinna zarezerwować środki na infrastrukturę 
wodociągową - na sytuacje awaryjne, realizację bieŜących wniosków. 

Radny Jerzy Wolniewicz poprosił o zestawienie wykonanych zadań na koniec  
bieŜącego roku. 

Wójt Mariusz Poznański przychylił się do prośby radnego. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 

głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta 16 głosami, przy 3 wstrzymujących się i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad.12. Uchwała zmieniająca uchwałę nr 235/XXXIII/2008 Rady Gminy Czerwonak z 
dnia 18 grudnia 2008 r. w sprawie zatwierdzenia przychodów i wydatków Gminnego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2009 rok. 

Skarbnik Radosława Wiśniewska powiedziała, Ŝe jest to ta sama uchwała, o 
której mówiła wcześniej, występuje jako odrębny dokument. Wyjaśniła, Ŝe stan 
środków na początek roku wynosi 524.827,66 zł, przychody są planowane na 
poziomie 420.000,00 zł, koszty w wysokości 944.827,66 zł uwzględniają wyrównanie na 
koniec roku w kwocie 212.227,66 zł.  

Radna Anna Flaczyńska powiedziała, Ŝe Komisja BudŜetu i Finansów 
pozytywnie opiniuje projekt w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał na co zostanie przeznaczona kwota 75.000,00 
zł - ostatnia pozycja załącznika nr 5 do projektu uchwały. 

Skarbnik Radosława Wiśniewska odpowiedziała, Ŝe wspomniana kwota 
dotyczy zadania i94 - zagospodarowanie terenu przy obiektach oświatowych, 
odwodnienie przy szkołach w Bolechowie, jednocześnie wyjaśniła układ tabeli. 

Radna Renata Walerych powiedziała, Ŝe podziela opinię radnego Jerzego 
Wolniewicza, równieŜ uwaŜa, Ŝe zadania powinny zostać bardziej szczegółowo 
opisane. Zastanawia się na jakiej podstawie w planie została ustalona tak dokładna 
kwota – 212.227,66 zł - skoro Wójt stwierdził, Ŝe są to szacunkowe wartości. 

Skarbnik Radosława Wiśniewska odpowiedziała, Ŝe w/w kwotę otrzymano po 
zsumowaniu stanu środków na koniec 2008 roku i skapitalizowanych odsetek. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 17 radnych z 17 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta jednomyślnie 17 głosami i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Ad.13. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu 
wykonawczego gminy między sesjami Rady Gminy Czerwonak.  
 Radni nie mieli pytań do informacji o działalności Wójta Gminy Czerwonak 
jako organu wykonawczego gminy między sesjami Rady Gminy Czerwonak. 
 
Ad.14. Wolne głosy i wnioski. 
 Przewodniczący Rady przypomniał o obowiązku złoŜenia oświadczenia 
majątkowego przez radnych do dn. 30.04.2009 r. Poprosił członków Komisji 
Statutowej o rozpoczęcie prac nad propozycjami zmian do statutu. Odczytał 
wniosek Komisji Handlu, Usług i Prywatyzacji, popierany takŜe przez inne komisje o 
przedstawianie radzie wszystkich uchwał zmieniających w formie tekstu jednolitego. 
Przewodniczący Rady poinformował o spotkaniu w sprawie działalności SKR Kicin, 
które odbędzie się 26.03.2009 r. o godz. 18.00 w budynku Urzędu Gminy. 
 Sekretarz Teresa Kowalska wyjaśniła róŜnicę między tekstem jednolitym, a 
ujednoliconym. Powiedziała, Ŝe tekst jednolity warto wprowadzić w przypadku 
obszernej uchwały, gdy do pierwotnej uchwały są podejmowane kolejne nowe, 
natomiast tekst ujednolicony jest to wersja robocza dotychczasowych uchwał, które 
były zmieniane. Poinformowała, Ŝe jeŜeli ostatnia zmiana pierwotnej uchwały 
wejdzie w Ŝycie to wówczas rada moŜe w formie obwieszczenia ustalić tekst 
jednolity. Nadmieniła, Ŝe tekst jednolity uwzględnia uchylone paragrafy.  
 Radny Waldemar Filipowicz powiedział, Ŝe zdarzają się przypadki, w których 
do pierwotnej uchwały podejmowanych jest wiele kolejnych uchwał w długim 
okresie czasu, w takich sytuacjach warto byłoby utworzyć jeden dokument do 
pracy.   

Sekretarz Teresa Kowalska dodała, Ŝe program prawny LEX zawiera teksty 
ujednolicone. 
 Radny Waldemar Filipowicz stwierdził, Ŝe dobrze byłoby je rozpowszechnić, 
aby uniknąć pomyłek w rozumieniu uchwał. 

Radny Jerzy Wolniewicz poinformował, Ŝe wsie Bolechówko i Owińska są w 
stanie przeznaczyć część środków sołeckich na sygnalizację świetlno-dźwiękową na 
przejeździe kolejowych Owińska - Bolechówko.  
 Wójt Mariusz Poznański powiedział, Ŝe PKP uwzględnia w/w zadanie w 
planach modernizacyjnych. 
 Radny Jerzy Wolniewicz zapytał o moŜliwość monitoringu przystanków 
autobusowych na terenie gminy w celu zmniejszenia liczby dewastacji. 
 Zdaniem Zastępcy Wójta Eugeniusza Chałupniczaka zakładanie kamer na 
przystankach autobusowych bez wprowadzanie stanowiska monitoringu online jest 
bezcelowe. Powiedział, Ŝe rozmawiał z prezesem firmy PW TRANSKOM sp. z o.o. o 
tym, by w umowie przetargowej uwzględnić ochronę przystanków. Dodał, Ŝe z 
informacji jakie posiada wynika, Ŝe kierowcy autobusów mają na bieŜąco zgłaszać 
przypadki dewastacji przystanków StraŜy Gminnej. 
 Radny Jerzy Wolniewicz zapytał co gmina robi w celu polepszenie estetyki ul. 
Gdyńskiej, zwłaszcza przy budynku dawnej Energetyki. 
 Wójt Mariusz Poznański powiedział, Ŝe gmina nie ma na kogo wpłynąć w tej 
sprawie, gdyŜ trudno ustalić właściciela budynku. Poinformował, Ŝe PKP chce oddać 
część gruntów, jednak z dworcami i ich mieszkańcami. Dodał, Ŝe sprawa zostanie 
ponownie przeanalizowana. 

Radny Marek Pietrzyński poinformował, Ŝe spotkanie w sprawie spalarni, które 
odbyło się 23.02.2009 r. zainspirowało go do wystąpienia z odezwą do mieszkańców i 
radnych. Radny odczytał treść odezwy, stanowi ona załącznik nr 10 do protokołu.
 Radny Piotr Picyk zapytał o przejazd kolejowy na dojeździe do Miękowa od 
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strony ul. Gdyńskiej, czy istnieje moŜliwość utwardzenia drogi poza obszar torów, gdyŜ 
obecnie jej stan zagraŜa kierowcom. 
 Wójt Mariusz Poznański powiedział, Ŝe za przejazd kolejowy odpowiada PKP, 
dalszy odcinek moŜe zostać zmodernizowany po odwodnieniu terenu, a na to gmina 
obecnie nie posiada środków. Dodał, Ŝe modernizacja drogi dojazdowej moŜe 
zostać rozpoczęta po załoŜeniu kanalizacji. 
 Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak powiedział, Ŝe popiera opinię 
radnego Piotra Picyka. Dodał, Ŝe jest kilka miejsc na terenie gminy, które wymagają 
częstszych kontroli, gmina stara się je utrzymać w dobrym stanie. Zwrócił się z prośbą 
o zgłaszanie takich przypadków. 
 Radny Leszek Lesiczka podziękował radnym i pracownikom Urzędu Gminy za 
zaangaŜowanie, poparcie działań Parafii Kicin, jednocześnie zaprosił wszystkich 
zgromadzonych na Misterium Męki Pańskiej, które odbędzie się w dniu 5.04.2009 o 
godz. 15.00 w Kicinie.  
 Radna Anna Flaczyńska zapytała, kiedy zostanie rozpoczęta budowa drogi 
przy ul. Swarzędzkiej, a takŜe kiedy odpowiedni wydział zajmie się jej zgłoszeniem w 
sprawie przewróconych znaków przy ul. OkręŜnej. 
 Wójt Mariusz Poznański odpowiedział, Ŝe nie został jeszcze wybrany 
wykonawca, dodał, Ŝe wpłynęło niewiele ofert. Nadmienił, Ŝe jest opracowany plan 
sprzątania wiosennego i ma nadzieję, Ŝe do świąt zostanie zrealizowany. 
 Radny Piotr Picyk zasugerował, aby powołać zakład komunalny, który 
realizowałby bieŜące potrzeby gminy z pominięciem uciąŜliwych przetargów. 
 Wójt Mariusz Poznański zwrócił uwagę, Ŝe jest to najdroŜsze rozwiązanie, gdyŜ 
pociąga za sobą zatrudnienie pracowników, powołanie związków zawodowych. 
Dodał, Ŝe temat jest analizowany, Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk dysponuje 
odpowiednimi opracowaniami. Powiedział, Ŝe właściwe komisje będą informowane 
na bieŜąco o tej sprawie. 
 Radna Daniela Jankowska - Bachor zapytała radnego Marka Pietrzyńskiego 
czy potrafi wskazać dokument potwierdzający powstanie spalarni w Koziegłowach, 
skoro przekazuje takie informacje mieszkańcom gminy. Powiedziała, Ŝe na zebraniu 
dotyczącym spalarni radny Marek Pietrzyński wyłonił przedstawicieli mieszkańców, 
którzy mają kontrolować pracę radnych i Wójta. Podkreśliła, Ŝe Zarząd Osiedla 
Leśnego reprezentuje jego mieszkańców. Zwróciła się do Wójta Mariusza 
Poznańskiego z prośbą o opinię w sprawie wyłonienia nowego przedstawicielstwa. 
Zdaniem radnej inicjatywa radnego Marka Pietrzyńskiego podwaŜa pracę 
pozostałych radnych.  

Dodała, Ŝe na prośbę mieszkanki os. Leśnego zorganizowała spotkanie, w 
którym uczestniczył Wójt Mariusz Poznański. Wyraziła zadowolenie z faktu, Ŝe Wójt 
wnikliwie przedstawił swoje stanowisko. 

Radna powiedziała, Ŝe społeczeństwo domaga się informacji, kto w czasie 
pełnienia funkcji radnego w tej i poprzedniej kadencji kupił ziemię na terenie gminy.
 Radny Marek Pietrzyński odpowiedział, Ŝe w dniu 15.09.2009 r. odbyła się 
konferencja w Poznaniu, na której podano trzy propozycje lokalizacji spalarni. 
Powiedział, Ŝe wybór nie został jeszcze przesądzony, choć czasem ma inne wraŜenie, 
społeczeństwo powinno zabrać głos na etapie uzgodnień, w momencie 
wskazywania lokalizacji, a nie po podjęciu decyzji administracyjnych. Stwierdził, Ŝe 
radna Daniela Jankowska - Bachor równieŜ ma prawo do działania i moŜe wykazać 
się inicjatywą. Odnosząc się do jej wypowiedzi w sprawie zakupu ziemi powiedział, Ŝe 
jeŜeli ktoś popełnił przestępstwo to musi być ścigany z urzędu. Podkreślił, Ŝe sugestie 
nie do końca dopowiedziane są gorsze od kłamstwa.   
 Radna Daniela Jankowska - Bachor podsumowując wypowiedź radnego 



 11 

Marka Pietrzyńskiego stwierdziła, Ŝe nie otrzymała odpowiedzi na zadane pytanie.
 Przewodniczący Rady potwierdził, Ŝe odpowiedź na pytanie radnej nie padła.
 Radny Andrzej Moczulski zasygnalizował problem niszczenia chodników, dróg, 
upraw, zwiększenia poziomu hałasu przez szkodliwe działanie quadów i motocrossów 
jeŜdŜących na terenie Promnic. Podkreślił, Ŝe sprawę zgłaszał wielokrotnie i mimo to 
od 3 lat nic się nie zmieniło.  

Wójt Mariusz Poznański przypomniał, Ŝe na poprzedniej sesji wyjaśnił, Ŝe nie 
weźmie udziału w tego typu spotkaniu, gdyŜ jest nierzetelnie przygotowane, nie ma 
dokumentów, które miałby omawiać. Powiedział, Ŝe sprawę spalarni traktuje bardzo 
powaŜnie. Stwierdził, Ŝe lokalizacja spalarni nie jest dobra choćby z powodów 
technologicznych, jego stanowisko jest niezmienne, wyraŜa je na spotkaniach z 
Radą i Prezydentem Miasta Poznania. Dodał, Ŝe dopóki nie zostanie rozwiązany 
problem węzłów drogowych, nie zostanie opracowany logistyczny układ 
komunikacyjny to Gmina Czerwonak nie wypowie się na temat lokalizacji. 
Powiedział, Ŝe Zastępca Prezydenta Poznania Mirosław Kruszyński poinformował go, 
Ŝe na dzień dzisiejszy nie rozstrzygnięto, w którym miejscu będzie zlokalizowana 
spalarnia. Wójt Mariusz Poznański zwrócił uwagę, Ŝe nie ma pełnego opracowania 
oddziaływania na środowisko, konieczne jest równieŜ ogłoszenie przetargu na usługi 
firmy konsultingowej, która będzie prowadzić konsultacje z mieszkańcami Poznania i 
gmin ościennych. Poinformował, Ŝe Miasto Poznań wystąpiło o środki unijne, ma 
przyznane 352 mln zł, musi znaleźć inwestora, który równieŜ wyłoŜy 352 mln zł, aby 
zamknąć inwestycję. Wójt zauwaŜył, Ŝe skoro nie ma dokumentów to nie ma 
podstaw, by atakować Miasto Poznań o lokalizację. Podkreślił, Ŝe istnieje procedura, 
która wymaga przeprowadzenia przez Poznań spotkań z mieszkańcami gmin, 
przekonywania ich i uzyskiwania akceptacji mieszkańców, bez ich akceptacji miasto 
nie uzyska dofinansowania z Unii Europejskiej. Jego zdaniem na dzień dzisiejszy nie 
ma powodu, aby podburzać mieszkańców i pisać odezwy. Zapraszając 
mieszkańców na zebranie trzeba wiedzieć co chce się osiągnąć, w jakim zakresie 
uzyskać ich akceptację. Wójt Mariusz Poznański podkreślił, Ŝe deklaruje chęć pełnej 
współpracy z przedstawicielami Zarządów Osiedli, Sołectwem wsi Koziegłowy, 
reprezentacją, która zostanie wybrana przez Radę Gminy.  Powiedział, Ŝe naleŜy 
zastanowić się co gmina chce osiągnąć, czy zaleŜy nam na uzyskaniu dobrego 
połączenia komunikacyjnego z Poznaniem, czy na negowaniu wszystkich działań 
podejmowanych w naszych granicach. Stwierdził, Ŝe na temat lokalizacji gmina 
moŜe się wypowiedzieć, gdy Miasto Poznań przedstawi ofertę rozwiązania węzła 
drogowego i niezaleŜnego układu logistycznego, który będzie obsługiwał 
bezpośrednio spalarnię. Wójt nadmienił, Ŝe gmina ma moŜliwość powołania 
kooferenta, który będzie oceniał propozycje przygotowane przez Miasto Poznań. 
Dodał, Ŝe naleŜy dyskutować rzeczowo i merytorycznie, a nie na zasadzie emocji i 
chęci pokazania się, nie ma potrzeby powoływania ciał protestujących, gdy ludzie 
są zdezorientowani.  
 Wiceprzewodniczący Rady Henryk Szczot powiedział, Ŝe na spotkaniu 
przedsesyjnym uzyskał od Wójta Mariusza Poznańskiego informację, Ŝe jeŜeli Miasto 
Poznań nie uzyska akceptacji opinii społecznej to nie otrzyma środków unijnych na 
budowę spalarni. Dodał, Ŝe taką wiadomość przekazał zainteresowanym 
mieszkańcom Koziegłów, którzy wyrazili z tego powodu swoje zadowolenie. 
 Wójt Mariusz Poznański potwierdził słowa Wiceprzewodniczącego Rady, 
jednak dodał, Ŝe nie oznacza to, Ŝe Poznań nie sfinalizuje budowy z własnego 
budŜetu. 

Wiceprzewodniczący Rady Henryk Szczot przypomniał, Ŝe w ubiegłym roku 
Klub Prawo i Sprawiedliwość zwrócił się do Wójta z wnioskiem o rozwaŜenie 
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powołania zakładu komunalnego. Jego zdaniem naleŜy przeanalizować koszty, aby 
ocenić jakie rozwiązanie będzie najbardziej korzystne. 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował o piśmie skierowanym do Wójta 
Mariusza Poznańskiego, w którym Komendant Komisariatu Policji w Czerwonaku 
zwrócił się prośbą o dofinansowanie zakupu radiowozu. Powiedział, Ŝe Komisja 
Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego jednogłośnie poparła w/w wniosek. 
Dodał, Ŝe Komendant w uzasadnieniu wniosku oświadczył, Ŝe w przypadku awarii 
radiowozu StraŜy Gminnej mogą być prowadzone wspólne patrole z wykorzystaniem 
środków transportu Policji. Odpowiadając na pytanie Przewodniczącego Rady o 
wysokość dofinansowania wyjaśnił, Ŝe dotyczy to kwoty 24.000,00 zł. 

Sołtys wsi Kicin Helena Stachowiak stwierdziła, Ŝe wieczorami patrole nie są 
widoczne na terenie gminy. 

Radny Andrzej Rajewicz zapytał czy jest moŜliwość dofinansowania kwotą 
8.000,00 zł budowy placu zabaw dla dzieci w Kicinie.  

Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk powiedział, Ŝe tematem zajmuje się CRKF 
„AKWEN”.   

Zdaniem radnego Waldemara Filipowicz ewentualny zespół ds. budowy 
spalarni powinien spotykać się miedzy sesjami i na bieŜąco zbierać wiadomości na 
ten temat, aby słuŜyć mieszkańcom informacją i uspokoić nastroje społeczne.  

Radny Andrzej Rajewicz powiedział, Ŝe popiera opinię radnego Waldemara 
Filipowicza, nadmienił, Ŝe Komisja Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa i 
Gospodarki Wodnej zwróciła się do Przewodniczącego Rady z prośbą o powołanie 
zespołu tematycznego ds. budowy spalarni. 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, Ŝe na poprzedniej sesji zasugerował 
powołanie wspomnianego zespołu, zbiegły się dwie inicjatywy. Powiedział, Ŝe w dniu 
dzisiejszym zespół zostanie powołany, radni zostaną poinformowani o szczegółach.
 Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak zasygnalizował, Ŝe obecnie trwa 
rozstrzygnięcie przetargu na konserwację zieleni, tereny, które nie zostaną objęte 
zakresem działań firmy będą sprzątane przez StraŜ PoŜarną, harcerzy, szkoły. 
Zaapelował do sołtysów, aby wsparli akcję sprzątania gminy. 

Przewodniczący Rady dodał, Ŝe właściciele prywatnych posesji powinni 
rozpocząć sprzątanie od własnych działek. 

 
Ad.15. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady zamknął XXXVI sesję Rady Gminy Czerwonak.   
 

 


